

Referat fra bestyrelsesmøde 21. januar 2025

Deltagere

- Formand Stefan Lildal-Schröder
- Kasserer Anni Køster
- Bestyrelsesmedlem Jens Henrik Kock
- Bestyrelsesmedlem Mogens Sommer
- Bestyrelsesmedlem Tommy Fuglsang Kristensen
- Bestyrelsesmedlem Hans Sørensen
- 1. Suppleant Kim Severinsen
- Formand for festudvalget Torben Lykke Hansen
- Bademester Tom Nielsen (fast deltager under punkt 2A)

Afbud:

- Næstformand Pernille Høxbro

Dagsorden

(O)rientering, (D)røftelse, (B)eslutning (U)dvidet sagsfremstilling under dagsordenen ("Bilag") indikerer at der er ekstra materiale til punktet.

1. Godkendelse af dagsorden (B)

Dagsorden blev godkendt.

2. Orientering fra udvalg (O)

a. Bademesteren orienterer

Tom informerede om postkasse i omklædningen, der ikke var blevet tømt i lang tid og at han ville sikre at denne enten blev tømt fremadrettet eller fjernet på sigt.

Der havde været en kort dialog med Signe Rasmussen i forhold til afløsning for Tom under ferie og sygdom. Det skal afdækkes hvilke opgaver der skal håndteres af en afløser under ferie og sygdom og hvilke der kan afvente, eller udliciteres til andre bestyrelsesmedlemmer etc. Det blev aftalt at Mogens og Tom tager et møde med Signe, herunder overvejer hvilke opgaver der skal dækkes under ferie og sygdom.

Tom havde en række nye kontakter til leverandørmappen, som han havde opdateret hermed.

Der havde været en henvendelse fra gusmestrene angående møde mandag den 3/2 kl. 16:30 hvor Tom var blevet inviteret til at deltage. Det blev aftalt at Stefan kontakter gusudvalget (Karl), om det giver mening at Tom deltager.

Tom orienterede om at der var mange medlemmer der skrev ønsker mv. på infotavlen, som lå udenfor hans mandat. Der var enighed om at sådanne ønsker skulle stiles til bestyrelsen via hjemmesiden.

Der blev under punktet også orienteret om at der var blevet sat dæmper på døren, så den ikke smækker, samt at der var indkøbt 10 nye varmelegemer til saunaen.

Mogens kvitterede på bestyrelsens vegne, for rigtigt godt samarbejde med Tom.

b. Udvalgene orienterer

i. Vedligeholdelse og driftsudvalget (O)

Mogens orienterede om praktikaliteter/menu for bestyrelses- og udvalgsmiddag.

Der var en drøftelse af behovet for at Valkyrien havde taget en praktikant ind i januar. Stefan redegjorde for at det var godt i tråd med Valkyriens ambition om at tage et socialt ansvar og samtidig en god mulighed for at afprøve om det fremadrettet gav mening at tage praktikanter ind fremadrettet, da det er omkostningsfrit for Valkyrien.

ii. SoMe udvalg (O)

Jens orienterede om det kommende åbent hus arrangement den 25. januar, som havde til formål at tiltrække nye medlemmer. Jens ville løbende holde infomøder, rundvisning og gus.

Anni foreslog at der blev lavet en drejebog for fremadrettede åbent hus arrangementer, hvis arrangementet skulle gentages på et senere tidspunkt.

Torben kommenterede, at det var vigtigt at informere om, at der ikke er venteliste for nye medlemmer, da vi til stadighed bliver mødt af denne fordom.

Stefan ville forsøge at få en artikel i Dagbladet og bad om at SoMe udvalget også ville kommunikere om arrangementet internt.

iii. Medlemsadministrativt udvalg (O)

Det blev aftalt at Tom skulle have administratoradgang til Klubmodul og adgang til Smartair system, for at kunne understøtte det medlemsadministrative arbejde.

Det blev aftalt, at Jens printer et par hundrede foldere (regelsæt).

Der var en drøftelse af om hvorvidt personer som har været med som gæst også skal deltage i intromøde, hvilket blev bekræftet. Det blev ligeledes præciseret, at

man kun kan komme med som gæst 1-2 gange, samt at den som medbringer gæst skal sikre at gæsterne efterlever gældende regler i Valkyrien.

iv. Festudvalget (O)

Torben informerede om, at der ville blive afholdt dåb 16. marts kl. 10:00, med efterfølgende frokost kl. 13:00 på Braunstein. Der er vanen tro skaffet blæsere til arrangementet.

Festudvalget vil ligeledes afholde standerstrygning søndag den 27/4 jævnfør vedtægterne.

c. Formanden orienterer

Formanden orienterede om planlagt møde med Spar Nord angående vores konti og tilhørende gebyrer, hvor vi vil se om vi kan få et bedre tilbud og flere fordele end ved Nordea. I samme omgang blev bestyrelsesmedlemmerne bedt om, at lade sig registrere i Unioo, som banken bruger til at identificere og bekræfte identiteten på bestyrelsesmedlemmerne.

Valkyrien har modtaget henvendelse fra folketingskandidat Astrid Kragh, med tilbud om møde, såfremt man havde noget man ønskede at drøfte med hende. Bestyrelsen havde ikke noget umiddelbart behov for dette.

Formanden orienterede om medlemshenvendelse angående for meget snak i saunaen, hvilket affødte en kort drøftelse. Det er fortsat bestyrelsens holdning at vi ikke tager stilling til om der snakkes i saunaen, da vi fortsat kun har en sauna og medlemmernes behov er forskellige.

3. Temadrøftelser (D/B)

a. Gæster fra andre badeklubber

Der var kommet henvendelser fra to badeklubber der gerne vil se/høre lidt om Valkyrien, herunder se vores faciliteter, hvilket vi gerne vil imødekomme.

Der vil være tale om grupper af ca. 5 og Mogens og Hans tilbød at tage imod dem.

b. Indmeldelsespraktik/Intromøder

Anni oplyste at hun havde afholdt en række intromøder, men at behovet nu var aftagende.

Stefan udbad sig fortsat en plan med datoer for kommende intromøder, således vi kan hænge denne op og bruge den aktivt i kommunikation med potentielle medlemmer.

Anni vil gerne sikre, at der er flere der kan afholde intromøder. Kim, Hans, Tommy og Tom meldte sig som kandidater til afholdelse af dette og det blev aftalt at Anni sender info ud om næste intromøde, så de kan være med som føl.

4. Indkomne forslag fra bestyrelse eller udvalg

5.

a. Første behandling af regnskab

Anni og Tommy orienterede om status på regnskab, herunder opsætning af samme.

Den foreslåede opsætning/fremstilling blev tiltrådt og det blev besluttet at tilføje en graf over likviditeten.

Der var en drøftelse angående afskrivningsprofil og værdiansættelse af 'ejendom på lejet grund', herunder tidsbestemmelse på lejekontrakt af grunden. Der er i aftalen i kommunen ikke nogen tidsbegrænsning for lejemålet. Valkyrien har ikke modtaget nogen offentlig ejendomsvurdering på ejendommen, hvorfor en eventuel midlertidig værdifastsættelse vil skulle ske ved inddragelse af valuar med dertil hørende omkostninger. Anni og Tommy arbejder videre med punktet rejst på generalforsamlingen 2024.

Der udestår udarbejdelse af budget og Stefan vil udarbejde udkast til dette.

b. Bestyrelsens mødekalender 2025

Følgende datoer blev besluttet:

- Tirsdag, den 25 februar
- Mandag, den 24. marts (formøde – tjek af indkomne forslag til GF)
- Tirsdag, den 1. april (generalforsamling)
- Onsdag, den 9. april (konstituerende møde)
- Torsdag, den 22. maj
- Lørdag, den 21. juni (bestyrelsesseminar)
- Mandag, den 11. august
- Tirsdag, den 23. september
- Onsdag, den 22. oktober
- Mandag, den 8 december
- Mandag, den 19. januar 2026

c. Generalforsamling 2025 mht. datoer

På formandens forslag, blev dato for generalforsamling fastsat til tirsdag, den 1. april.

Mødemateriale vil skulle udsendes 10. marts og sidste frist for indkomne forslag vil jævnfør vedtægterne være 22. marts.

Morgens oplyste at han ikke ønskede at genopstille, hvilket blev taget til efterretning. Bestyrelsen takkede i den forbindelse for den kæmpe indsats Mogens har gjort for Valkyrien igennem tiden.

6. Kommunikation fra mødet (B)

Der udarbejdes referat fra mødet som publiceres på hjemmesiden og der blev ikke skønnet behov for yderligere kommunikation på baggrund af mødet.

7. Punkter til næste møder (B)

Der var for nærværende ingen ekstraordinære punkter til næste møder.

8. Eventuelt (D)

9.

Anni oplyste, at hun ikke kunne deltage på mødet 25/2.